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Από το υπ’ αριθ. 17/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 471/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δωρεάν παραχώρησης της χρήσης του κτιρίου 
Κυψέλης Παραδοσιακών Τεχνών στο Σύλλογο Φίλων 
Μέριμνας για άτομα με ειδικές Δεξιότητες του Δήμου 
Βέροιας. 

 
       Σήμερα 15 Σεπτεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 15-9-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος   Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης,. Χ. Γεωργιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 471/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Β. Γιαννουλάκης. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2008 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 474/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ι. Ακριβόπουλος και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 475/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 476/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου και αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 
25. Ι. Καλαϊτζίδης 
26. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στην Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 
συμβούλιο τα εξής: 

Δήμαρχος: Υπάρχει ένα αίτημα του Συλλόγου Φίλων του Κέντρου Μέριμνας 
για Άτομα με Ειδικές Δεξιότητες του Δήμου Βέροιας,  με το οποίο ζητά να του 
παραχωρηθεί η χρήση του κτιρίου Κυψέλης Παραδοσιακών Τεχνών στα Ισραηλιτικά 
νεκροταφεία προκειμένου να συστεγασθεί με τις δομές φροντίδας παιδιών με ειδικές 
δεξιότητες. Το θέμα ήταν να μπει τακτικό γιατί υπήρχε το αίτημα από παλαιότερα 
αλλά από λάθος της υπηρεσίας δεν ήρθε ως τακτικό. Δεν είναι ευχάριστο να λέω ότι 
ευθύνεται γι’ αυτό η υπηρεσία αλλά έτσι ακριβώς είναι και οφείλω να πω την 
αλήθεια. 

Σκουμπόπουλος: Αφού όπως ισχυρίζεται η κα Δήμαρχος είναι ευθύνη της 
υπηρεσίας και όχι της διοίκησης, δεν υπάρχει αντίρρηση κε Πρόεδρε. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση 
και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 25-8-2008 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με το άρθρο 185 του Π.Δ. 3463/06 (ΦΕΚ Α 114/2006) Ν.Δ.Κ.Κ. η 
δωρεάν παραχώρηση της χρήσης Δημοτικών και Κοινοτικών ακινήτων επιτρέπεται: 

1)Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου, επιτρέπεται να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση Δημοτικών ή Κοινοτικών ακινήτων στο δημόσιο ή σε 
νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας 
ανάγκης. 

Η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την 
είχαν υπαγορεύσει είχαν εκλείψει. 

2)Ομοίως με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου, επιτρέπεται 
να παραχωρείται δωρεάν η χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν 
αποκλειστικά και μόνον δραστηριότητα, που είναι κοινωφελής, ή προάγει τα τοπικά 
συμφέροντα. 

Με την από 22-8-2008 αίτησή του ο Σύλλογος Φίλων του Κέντρου Μέριμνας 
για Ατομα με Ειδικές Δεξιότητες του Δήμου Βέροιας ζητά να του παραχωρηθεί η 
χρήση του κτιρίου «Κυψέλης Παραδοσιακών Τεχνών» στα Ισραηλινά Νεκροταφεία 
προκειμένου συστεγαζόμενος με τις δομές φροντίδας παιδιών με ειδικές δεξιότητες, 
να υποστηριχθεί αποτελεσματικότερα το έργο τους  καθότι το παραπάνω ακίνητο ο 
Δήμος το παραχώρησε με την υπ’ αριθ. 125/2008 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου κατά  χρήση στην «Κοινοφελή Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης 
Δήμου Βέροιας» προς πραγματοποίηση των σκοπών του. 

Μετά από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο, να 
αποφασίσει την δωρεάν ή μη παραχώρησης της χρήσης του κτιρίου «Κυψέλη 
Παραδοσιακών Τεχνών» για (6) χρόνια, στο Σύλλογο Φίλων του Κέντρου Μέριμνας 
για Ατομα με Ειδικές Δεξιότητες του Δήμου Βέροιας, προκειμένου να συστεγαστεί 
για να στηρίξει αποτελεσματικότερα το έργο τους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Νομίζω ότι είναι σημαντικό, ούτως ή άλλως αυτό συνέβαινε δηλ. ο 

σύλλογος να έχει θέση στο χώρο. Βέβαια οφείλω να πω, γιατί δεν θα πρέπει να τα 
περνάμε ελαφρά αυτά τα ζητήματα, ότι επειδή εμείς δεν έχουμε στη Βέροια ΚΔΑΠ 
Αμεα υπάρχουν γενικά προβλήματα που θα πρέπει να τα δούμε συνολικά με τη 



Νομαρχία για τη λειτουργία όλων αυτών των δομών και ήδη έκανα μία πρώτη 
συζήτηση με το Νομάρχη γιατί και το ΚΕΚΥΚ Αμεα δεν λειτουργεί και είναι κρίμα 
να υπάρχει μία τόσο σύγχρονη δομή και να μη λειτουργεί και να μην αξιοποιείται και 
πρέπει τελικά να δούμε πώς θα εξοικονομήσουμε και προσωπικό και πόρους και θα 
έχουν την καλύτερη δυνατή παροχή υπηρεσιών τα άτομα με αναπηρία. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Αυτό το κτίριο το παραχωρήσαμε στην καινούργια 

κοινωφελή επιχείρηση την ΚΕΠΑ  με προηγούμενη απόφασή μας; Διότι αν το 
παραχωρήσαμε, τότε δεν έχουμε εμείς αρμοδιότητα για να το παραχωρήσουμε αλλά η 
ΚΕΠΑ. 

Σακαλής: Εδώ λέτε ότι η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια απόφαση, 
εφόσον οι λόγοι που την είχαν  υπαγορεύσει είχαν εκλείψει……………….. 

Δήμαρχος: Αυτό κε Σκουμπόπουλε το ρώτησα κι εγώ. Εσείς τα διοικητικά 
θέματα τα ξέρετε πολύ καλύτερα από εμένα και χαίρομαι που είστε στο συμβούλιο 
γιατί μπορεί να με συμπληρώνετε. Ρώτησα λοιπόν την υπηρεσία, αν θα έπρεπε η 
ΚΕΠΑ να λάβει αυτή την απόφαση ή εμείς. Συσκέφθηκαν και οι δικηγόροι και ο 
διοικητικός διευθυντής, μου είπαν ότι πρέπει να τη λάβει το δημοτικό συμβούλιο κι 
εγώ δεν είχα καμία αντίρρηση επ΄ αυτού. Εάν έχετε άλλη άποψη μπορείτε να την 
κατεθέσετε. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Κύριε Πρόεδρε ευχαριστώ την κα Δήμαρχο για τα καλά της 

λόγια που παραδέχεται ότι ξέρω τα διοικητικά θέματα καλύτερα από αυτήν, όμως 
καλό είναι να με συμβουλεύεται καμιά φορά και πριν από τα δημοτικά συμβούλια, 
όταν καλεί ας πούμε τους διευθυντές που τη συμβουλεύουν και τους νομικούς 
συμβούλους. Ήθελα να δω ποιος νομικός σύμβουλος του Δήμου σας συμβούλεψε να 
δώσετε κάτι που δεν έχετε. Το δώσατε σε άλλο νομικό πρόσωπο, στη δημοτική 
επιχείρηση, η οποία μπορεί να παραχωρήσει χώρο ή να συστεγασθεί με το σύλλογο 
των ατόμων με ειδικές ανάγκες. Οποιονδήποτε του δημοτικού να ρωτήσουμε θα πει 
ότι έχει αυτό και το παραχωρεί εκεί. Εσείς έχετε τίποτα; Και μας φέρνετε θέμα τώρα 
και μάλιστα έκτακτο; Μήπως δεν σας συμβουλεύουν καλά οι νομικοί σύμβουλοι; 
Πολλές φορές φέρνετε λάθος θέματα εδώ κα Δήμαρχε. 

Ακριβόπουλος: 1)Το θέμα μπήκε εκ παραδρομής και φταίει η υπηρεσία ήταν η 
απάντηση της κας Δημάρχου. Ευθύνη του προεδρείου είναι η ημερήσια διάταξη και 
όχι ευθύνη της υπηρεσίας. 2)Σας έγινε ερώτηση αν μπορεί να το παραχωρήσει ο 
Δήμος ή η Δημοτική Επιχείρηση και λέτε ότι οι δικηγόροι σας συμβούλεψαν αυτό. 
Πείτε μας όμως τον λόγο. Οι δικηγόροι είχαν μία αιτιολογία ή οι διευθυντές ή οι 
παρατρεχάμενοι. Για να καταλάβουμε κι εμείς τον λόγο. Δεν χρειάζονται σοβαρές 
νομικές γνώσεις. Η κοινή λογική λέει ότι κάποιος παραχωρεί κάτι που έχει στην 
κυριότητά του. Από τη στιγμή που δεν το έχει και το έχει παραχωρήσει, άλλος είναι 
αρμόδιος. Αν μας πείτε εσείς την αιτιολογία που σας είπαν οι δικηγόροι μπορεί να 
την αποδεχτούμε αλλά εσείς λέτε ότι έτσι σας είπαν οι δικηγόροι. Εσείς όμως 
εισάγετε το θέμα και όχι κανένας δικηγόρος. Δεν απαντήσατε και στην ερώτηση του 
κ. Σακαλή αν έχουν εκλείψει οι λόγοι. Ποιοι λόγοι; 

Δήμαρχος: Λυπάμαι, όχι ότι δεν το περίμενα, αλλά εδώ συζητάμε για ένα 
σημαντικό ζήτημα, για να λειτουργήσει μία κοινωνική δομή του Δήμου, έθεσα μία 
διάσταση στην οποία μπορούσατε να τοποθετηθείτε, σας έριξα μία «μπανανόφλουδα» 
περί των διοικητικών, τσιμπήσατε, γιατί όλο το ζήτημα του Δήμου για σας δεν είναι 
καθόλου ψυχή αλλά είναι μόνο αρθράκια, γραμμούλες και κάποια κολλήματα τυπικά 
ή κάποια νομικίστικα τερτίπια. Εγώ προτείνω στους συναδέλφους μου να πάρουμε 
την απόφαση κι αν θέλετε εσείς να την  προσβάλλετε μπορείτε να το κάνετε αφού η 
οδός σας είναι γνωστή. Λυπάμαι πάρα πολύ που πάντα, σε ζητήματα που αφορούν 
σημαντικά θέματα για ευπαθείς κοινωνικές ομάδες, στα οποία δεν δώσατε καμία 



βαρύτητα ποτέ στη ζωή σας μέσα σ΄ αυτό τον χώρο και ακόμη δεν σας απασχολούν 
σοβαρά. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Μπανανόφλουδες δεν πάτησα ποτέ στη ζωή μου. Αν η κα 

Δήμαρχος, λόγω καταγωγής, έφαγε πολλές, έχει και πετάει. Εγώ δεν είχα για να φάω 
και γι’ αυτό και δεν ξέρω και δεν πάτησα καμία φορά. Η ίδια έφαγε πολλές και το 
δείχνει εξάλλου. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κε Σκουμπόπουλε. 
Σκουμπόπουλος: Αφήστε τα αυτά κε Πρόεδρε κι όταν μιλάει η κα Δήμαρχος 

για κοινωνική ευαισθησία, που η ίδια δεν έχει καθόλου, να την διακόπτετε αυτήν και 
όχι εμένα. Εμείς δεν έχουμε αντίρρηση να συστεγασθεί ο σύλλογος αυτός των ΑμΕΑ 
εκεί μέσα και σαν δημοτικό συμβούλιο φαντάζομαι κανένας, όμως όταν θα έρχονται 
θέματα εδώ θα είναι νόμιμα κι επειδή η κα Δήμαρχος δεν μπορεί πλέον να εισαγάγει 
νόμιμα θέματα καλό είναι να έχει δίπλα της και τους δικηγόρους για να προστατεύει 
τουλάχιστον τα συμφέροντα της παράταξής της. Δεν απορρίπτονται δικά μου θέματα 
από την Περιφέρεια αλλά της κας Ουσουλτζόγλου και το παρακάτω θέμα που θα 
συζητηθεί εκτάκτως θα αποδεικνύει αυτά που λέω. Προτείνω, για να τελειώνουμε, η 
κα Δήμαρχος να πει την ΚΕΠΑ να συστεγασθεί γιατί ούτε η ίδια η ΚΕΠΑ έχει 
δικαίωμα να παραχωρήσει στον σύλλογο ΑμΕΑ αλλά απλώς να ανεχθεί τη 
συστέγαση. Και ούτε προσφυγές προτίθεμαι να κάνω και ούτε θ’ ασχολούμαι με τις 
λάθος αποφάσεις της κας Ουσουλτζόγλου ειδικά σε τέτοιου είδους θέματα. 

Ακριβόπουλος: Η παρέμβασή μου κε Πρόεδρε είχε να κάνει με το να 
αναδείξω σ΄ αυτή την αίθουσα για ακόμη μία φορά ότι η κα Δήμαρχος προσπαθεί να 
μετατοπίσει τις δικές της ευθύνες για την εισαγωγή των θεμάτων. Όταν φταίμε πρέπει 
να λέμε ότι εμείς έχουμε την ευθύνη και όχι οι νομικοί σύμβουλοι. Εγώ πολύ απλά 
ρώτησα, γιατί οι νομικοί σύμβουλοι της υπέδειξαν αυτή την εισαγωγή του θέματος 
αλλά δεν απάντησε. Εγώ δε νομίζω ότι υπάρχει νομικός σύμβουλος που της υπέδειξε 
να εισαγάγει έτσι το θέμα. Πρέπει να αναλάβει την ευθύνη της και να πει ότι φταίει 
και γι’ αυτό. 

Δήμαρχος: Το θέμα δεν ήρθε εδώ πέρα ούτε αβασάνιστα, ούτε χωρίς να 
προηγηθούν συσκέψεις με αυτούς που έπρεπε να γίνουν και με νομικούς συμβούλους 
και με τον διοικητικό διευθυντή. Εάν εσείς δεν εμπιστευόσασταν τους συνεργάτες 
σας εγώ τους εμπιστεύομαι μέχρις αποδείξεως του εναντίον. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση για έγκριση της παραχώρησης; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι:  

Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. 
Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. 
Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, 
Γ. Κάκαρης. 
 Λευκό ψήφισαν ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. 
Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-8-2008 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου Γ.Μιχαηλίδη 
2.-Την από 22-8-2008 αίτηση του Συλλόγου Φίλων Μέριμνας για άτομα με ειδικές 
δεξιότητες του Δήμου Βέροιας. 
3.- Την αριθ. 125/2008 προγενέστερη απόφαση του με την οποία παραχωρήθηκε το 
παραπάνω κτίριο στην «Κοινωφελή Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου 
Βέροιας».  
4. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 185 (παρ. 1 & 2) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης για έξι (6) χρόνια του 
Κτιρίου Κυψέλης Παραδοσιακών Τεχνών, που βρίσκεται στα Ισραηλινά 
Νεκροταφεία, στον «Σύλλογο Φίλων του Κέντρου Μέριμνας για Άτομα με Ειδικές 
Δεξιότητες Δήμου Βέροιας», προκειμένου συστεγαζόμενος με τις δομές φρονττίδας 
παιδιών με ειδικές δεξιότητες της «Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης 
Δήμου Βέροιας» να υποστηριχθεί αποτελεσματικότερα το έργο τους. 

Σε περίπτωση που εκλείψουν οι λόγοι της παραχώρησης η παρούσα απόφαση 
ανακαλείται. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  471 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

     
     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7/10/2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ  ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
 

 


